
Protokół Nr  XXII/2016 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 15 grudnia 2016 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 1000 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 
radnych obecnych jest 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowy punkt: 

5. „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Skrwilno na lata 
2016-2023. 
Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła wniosek przewodniczącego i porządek 
obrad rozszerzono o wnioskowany punkt.. 
Porządek obrad po zmianie przestawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Uchwalenie budżetu gminy na 2017 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skrwilno na 

lata 2017-2023. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2016 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i 

finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Skrwilno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy  Społecznej 

w Skrwilnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Skrwilno na lata 2016 -

2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 



szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu rozwoju sieci dróg gminnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu Rewitalizacji dla Gminy Skrwilno na 

lata 2016-2023. 

12. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie obrad. 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

Ad.2. 

Pani Mirosława Sobiech – Skarbnik Gminy omówiła projekt budżetu gminy na 2017 r., 

przedstawiła również opinię RIO w tym projekcie.  

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. Nikt z 

radnych nie zabrał głosy. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały . Rada o obecności 

15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXII/130/16 w sprawie budżetu na 2017 r. 

Uchwała wraz z załącznikami stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3.  
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skrwilno na lata 2017-2023. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXII/131/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skrwilno na lata 2017-2023, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXII/132/16 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 



 
Ad.5    

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXII/133/16  w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej 

jednostek organizacyjnych  zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Skrwilno. Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6. 
Kierownik GOPS Pani Zofia Malanowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję w tej sprawie. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXII/134/16 w sprawie 

przyjęcia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skrwilnie. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 7. 

Pani Zofia Malanowska- kierownik GOPS omówiła projekt uchwały oraz bardzo 

szczegółowo  jej uzasadnienie. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję 

w tej sprawie. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr XXII/135/16 w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Skrwilno na lata 2016-2020. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 8.  

Kierownik GOPS Pani Zofia Malanowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję w tej sprawie. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXII/136/16 w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXII/137/16  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 



Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.10. 

Wprowadzenia do projektu uchwały oraz jej uzasadnienie przedstawił Wójta Pan Dariusz 

Kolczyński. 

Rada w Obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXII/138/16 w sprawie 

przyjęcia planu rozwoju sieci dróg gminnych. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. 

Wójt poinformował, że projekt tej uchwały został wprowadzony dopiero na sesji ponieważ 

dowiedzieliśmy się, że program rewitalizacji należy uchwalić w tym roku, aby w nowym 

można było ubiegać się o środki na tren cel w roku przyszłym. Dokument ten był 

opracowywany od pół roku, poprzedzały go liczne spotkania i uzgodnienia. 

Radni nie wnosili żadnych uwag do przedstawionego projektu i przy pełnym quorum 

jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/139/16 w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Skrwilno na lata 2016-2023. 

Ad.12. 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami. 

Rozpoczynamy remont drogi do Czarni Dużej przez nawożenie kruszywem. Wczoraj 

uchwalono ustawę prawo oświatowe. Nie wiemy jeszcze do końca jak to wszystko będzie 

wyglądało, jest dużo niejasności. Będziemy mieli problem. Wybudowaliśmy piękny obiekt za 

kwotę ok. 5 mln. zł. Stworzyliśmy bardzo dobre warunki nauki im pracy dla nauczycieli. 

Mamy wielu laureatów w konkursach przedmiotowych. Obiekty szkół w Okalewie i 

Skudzawach są za ciasne na szkoły ośmioletnie, a ja nie podpiszę się pod rozbudową tych 

szkół. Według mnie jest to brak szacunku dla publicznych pieniędzy. Na spotkaniu z 

kuratorem zadałem pytania, na które Pani wicekurator odpowiedziała , „ Pan Wójt na pewno 

znajdzie dobre rozwiązanie”. Zapytałem publicznie Pana Starostę , czy nasze gimnazjum 

moglibyśmy przekształcić w szkołę branżową. Odpowiedział zdecydowanie , że nie. 

Będziemy musieli przyjąć pewne rozwiązania, aby były najmniej bolesne dla uczniów i 

nauczycieli. 

Następnie wójt poinformował, że w przyszłym roku zostaną ogłoszone konkursy również dla 

przedsiębiorców rozpoczynających działalność gospodarczą jak również dla tych 

prowadzących już działalność gospodarczą . W konkursach tych można uzyskać pomoc do 

100 tys. zł. Na nowy rok zaplanowaliśmy budżet ze znaczną nadwyżką, ale są to działania 



celowe. Praktycznie środki te są już zaplanowane.& mln zł trafia do mieszkańców naszej 

gminy na „świadczenia socjalne”., z czego należy się cieszyć, ale konsumpcja powinna 

przynosić efekty wytwórcze. W nowym roku wchodzi w życie ustawa o prawie wodnym, 

która podwyższa opłatę za korzystanie z wód powierzchniowych i podziemnych. Tworzy się 

nowa struktura  i wiele niewiadomych. Istnieje niebezpieczeństwo wzrostu cen za wodę. 

Na zakończenie swojego wystąpienia wójt zaprosił na niedzielny bożonarodzeniowy turniej 

rodzin w hali sportowej 
Ad.13. 

Radny Piotr Tatkowski powiedział, że wczoraj na terenie gminy była prowadzona akcja policji Stop 

bez kamizelki .Po drogach z ograniczoną ładownością jeżdżą samochody z burakami i policja tego nie 

kontroluje. Należałoby na komisję lub sesję zaprosić Komendanta Policji w Rypinie i porozmawiać o 

ich działalności. 

Pani Mariola Żołnowska – sołtys Rudy poinformowała, że samochody odbierające śmieci wjeżdżają 

na chodniki i je uszkadzają. 

  

Ad. 12.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


